
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 11. 3. 2024 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, A. Josefíková, Vl. Šašek, L. Šašková, E. Šašková, J. 
Pretl 
Omluven - P. Steinbach 
Za zapisovatele byl zvolen Vladimír Šašek, za ověřovatele zápisu byly zvoleny A. Josefíková a 
E. Šašková. 
Byl přečten program jednání, doplnění programu bod č. 8, Smlouva o smlouvě budoucí Kupní 
smlouva EG.D, program včetně doplnění byl zastupiteli schválen a budeme se jím řídit. 
 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc únor 
3. Odměny zastupitelů 
4. Žádost o připojení p.č. 17/1 kú Nicov na vodovod a kanalizaci  
5. Smlouva EG.D – vedení přípojky 
6. Smlouva o zřízení věcného břemena – EG.D 
7. Smlouva o zajištění sběru odpadu 
8. Smlouva o smlouvě budoucí Kupní smlouva EG.D 
9. Různé 

 
K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu u České spořitelny i účtu u ČNB.  
 
K bodu 2: 
 Činnost obce za měsíc únor 
Obec musí projednat prodloužení vkladového účtu, úroková sazba 4,9%.  
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.1/2/2024 zastupitelé souhlasí s prodloužením vkladového účtu o jeden měsíc. 
 Jihočeský kraj umožňuje získat finance na kofinancování projektu Kanalizace a ČOV 
Nicov, tzn. získat další dotaci. 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.2/2/2024 zastupitelé souhlasí s podáním žádosti na kofinancování Kanalizace a 
ČOV Nicov.  
 Pokračují práce na budování ČOV. 
Začátkem března firma Tesařství Havel opravila  okap a odpadlé šablony na střeše hospody, 
rovněž opravila - vyztužila krokev nad půdou sálu hospody. Při opravách bylo zjištěno, že 
hřebenáče na střeše hospody jsou v havarijním stavu, firma Tesařství Havel zaslala obci 
nabídku na jejich výměnu (příloha č. 1). 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.3/2/2024 zastupitelé souhlasí s opravou hřebenáčů na střeše hospody firmou 
Tesařství Havel. 



 Silnější nárazový vítr často vysypává popelnice na kov, návrh na pořízení většího 
kontejneru, pokud to nebude finančně náročnější na vývoz. 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.4/2/2024 zastupitelé souhlasí s možností pořízení většího kontejneru na kov, 
bude řešeno na dalším zasedání zastupitelstva.  
 Během jara dojde k výměně vodoměrů (5ks) a nainstalování automatického 
dávkování dezinfekce do vody. 
 

K bodu 3: 
Odměny zastupitelů 

Novelizace zákona ohledně valorizace odměn. Odloženo na další zastupitelstvo, aby byli 
přítomní všichni zastupitelé.  

 
K bodu 4: 
Žádost o připojení pozemku p. č. 17/1 v k. ú. Nicov na obecní vodovod a kanalizaci, 
plánována stavba rodinného domu. 
Hlasování: 5 pro, J. Čiefová se zdržela 
Usnesení: č.5/2/2024 zastupitelé souhlasí s napojením budoucí stavby rodinného domu na 
pozemku p. č. 17/1 v  k. ú. Nicov na obecní kanalizaci a vodovod.  
 
K bodu 5:  
Smlouva EG.D – vedení přípojky 
Napojení pozemku p. č. 17/1 v  k. ú. Nicov na distribuci el. energie bude řešeno přes obecní 
pozemek p. č. 443/1 v k. ú.  Nicov, umístění rozvodové skříně na hranici pozemku v nejširším 
místě pozemku u tarasu (stál tam černý bez), příloha č. 2. 
Hlasování: 5 pro, J. Čiefová se zdržela 
Usnesení: č.6/2/2024 zastupitelé souhlasí s vedením el. přípojky na pozemku p. č. 443/1 v k.ú. 
Nicov a umístěním rozvodové skříně.   
 
K bodu 6:  
Smlouva o zřízení věcného břemene – EG.D 
Budování nové trafostanice a nového el.vedení VN na trase podél komunikace od statku na 
Popelnou. Zastupitelé navrhují zkusit vyjednat větší finanční náhradu, souhlasí s podepsáním 
smlouvy. 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.7/2/2024 zastupitelé souhlasí s podepsáním smlouvy o smlouvě budoucí, 
s možností větší finanční náhrady.  
 
K bodu 7: 

Smlouva o zajištění sběru odpadu 

Městské služby Vimperk zaslaly novou smlouvu s úpravou ceny sběru odpadu. 

Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.8/2/2024 zastupitelé souhlasí s podepsáním smlouvy o zajištění sběru odpadu.   
 

K bodu 8: 

Doplnění- Smlouva o smlouvě budoucí kupní smlouva EG.D 



Společnost EG.D chce na obecním pozemku p.č. 859/1 v k.ú. Řetenice vybudovat novou 
kioskovou trafostanici, poslali návrh smlouvy budoucí o koupi 30 m2 z tohoto pozemku. 
S tímto záměrem EG.D  obec dříve neseznámila.  

Zastupitelé se dohodli, že  tento bod přesunou na další zasedání zastupitelstva. 

 

Z jednání zastupitelstva se omluvila Lenka Šašková 

 

K bodu 9: 

Různé 

Žádost od Linky bezpečí o finanční podporu 2000,- Kč na svoji činnost v roce 2024. 

Hlasování: 5 pro. 
Usnesení: č.9/2/2024 zastupitelé souhlasí s finančním příspěvkem pro Linku bezpečí.    
 Návrh na opravení dřevěné vstupní části kostela 

Hlasování: 5 pro. 
Usnesení: č.10/2/2024 zastupitelé souhlasí s opravou dřevěného vstupu kostela.   
 

 

Zapsal: Vladimír Šašek       Dne 16. 3. 2024 

 

Ověřil: Eva Šašková        Anna Josefíková 

 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


